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Explore the mind of an assassin in R.A. Salvatore's exciting conclusion to The
Sellswords Trilogy!

The drow mercenary Jarlaxle and his companion, the human assassin Artemis Entreri,
have begun to make a home for themselves in the rugged Bloodstone Lands. But not
everyone is ready to trust a man who's spent his life killing for coin, much less a
member of a race of subterranean elves known for their fanatical devotion to a demon
goddess. If they want to make it out of the Bloodstone Lands alive, they'll have to learn
to trust their enemies, and be suspicious of their friends.
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评论

在短篇里贾拉索开玩笑说自己一年内就能让恩崔立加入圣骑士的教团。他做到了。

-----------------------------
现在来看FR小说已经不合我的胃口了，还是让那份美好留在记忆中吧

-----------------------------
离开了贾拉索，击溃了童年回忆布下的障碍。希望你永远和不累的人相处，穿自己喜欢
的衣服，希望能控制你的东西越来越少，希望你永远自由。阿莱格尼：还有我。我：_(
:з)∠)_【ps.恩崔立打戏真超级帅

-----------------------------
贩剑三部曲大概就是为了这一刻——国王阿提密斯恩崔立一世，终于甩开了狗皮膏药一
般的性侵受害人治疗师贾拉索，在老家曼农的可见颗粒物中，像古往今来那些酷炫的反
英雄一样，骑着黑色的梦魇马绝可见颗粒物而去。良心作品，提供了对于文学角色一个
合格的closure。
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